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Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

THUIS IN 
KAPELLE-OP-
DEN-BOS
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Rampweer treft 
onze gemeente
Wanneer we beelden van rampen zien, 
zeggen we vaak: “Daar zijn we gelukkig 
weer aan ontsnapt”. Helaas, op 9 juli 
ontsnapten we niet aan het natuur-
geweld. Onze gemeente lag in het oog 
van de storm met valwinden met snel-
heden hoger dan 150 kilometer per uur. 

Heel wat inwoners kregen te maken met 
aanzienlijke schade aan hun eigendom-
men. In de Tisseltstraat werd een huis 
verwoest en onbewoonbaar verklaard. 
Toen ik dinsdagavond en de volgende 
dagen tijdens mijn ronde door onze 
gemeente reed, deed het me pijn om de 
verwoesting te zien die de storm heeft 
aangericht. Materiële schade aan huizen, 
ontelbare bomen ontworteld of afgeknapt, 
zwaar getroffen jeugdkampen, in onbruik 
geraakte nutsleidingen … Miserie alom. 

Een sterk team

Gelukkig konden we rekenen op de sterk 
gewaardeerde hulp van politie, brandweer, 
civiele bescherming, tal van vrijwilligers 
en vooral van de arbeiders van onze 
gemeente om zo snel als mogelijk de wegen 
weer puinvrij te maken, de beken vrij te 

maken van stronken en takken om 
overstromingen te voorkomen, de 
gemeentelijke begraafplaatsen aan te 
pakken, enzovoort.

Onze cel Noodplan kwam meermaals 
samen om alles te coördineren en de 
nodige maatregelen te treffen. Op 10 juli 
werden we genoodzaakt om het gemeente-
lijke rampenplan af te kondigen omwille 
van het vele asbestpuin dat op de openbare 
weg terechtgekomen was. 

Ondanks het begin van het bouwverlof, 
slaagden we erin om snel een firma te 
vinden met de nodige certificaten om 
asbest te ruimen. We maakten ook af-
spraken met Intradura om het groenafval 
ten gevolge van de storm tijdelijk gratis te 
kunnen aanbieden op het containerpark. 
Een uitzonderlijke maatregel die zo nodig 
verlengd kon worden. 

Dankuwel!

Ik wil heel uitdrukkelijk mijn dank 
betuigen aan iedereen die professioneel of 
vrijwillig de handen uit de mouwen stak 
om onze dorpsgenoten te helpen. Ook 
ons gemeentepersoneel dat zich dubbel 
plooide om deze ramp het hoofd te bieden, 
wil ik van harte danken. Zelfs op 11 juli 
waren zij bereid om te werken. Bedankt 
aan de noodplanambtenaar, de commu-
nicatieambtenaar, de onthaalmedewerker, 
de collega’s van het sociaal huis en van de 
technische dienst. Zij stonden allen paraat 
om te helpen waar nodig. 

Ontzettend veel respect en een dikke 
dankuwel van uw burgemeester. 

THUIS IN KAPELLE-
OP-DEN-BOS

Beste Kapellenaar
U heeft een speciale editie van ons huis-aan-huisblad in handen. 
We starten met een woord van dank voor de solidariteit na de 
recente storm die ons dorp teisterde. Die storm heeft ons allen 
diep geraakt en ontketende een ongelooflijke golf van solidariteit 
en veerkracht onder onze inwoners. De onschatbare inzet van 
zowel vrijwilligers als professionele hulpverleners hielp ons door 
die moeilijke tijd en bewees hoe sterk onze gemeenschap in 
Kapelle is. Een welgemeende dankuwel is hier zeker op zijn plaats!

Maar naast dat mooie verhaal van samenwerking en wederzijdse 
steun, voelen we ons ook genoodzaakt om aandacht te besteden 
aan de misleidende en leugenachtige communicatie van de 
oppositie, vooral van Proka. Het is zorgwekkend vast te stellen 
hoe er op een negatieve manier aan politiek engagement gedaan 
wordt. Bovendien is het van essentieel belang dat de informatie 

die onze inwoners bereikt, kan rekenen op een correcte en 
constructieve bijdrage van alle politieke betrokkenen, meerder-
heid én oppositie. Dat kan alleen door een open, eerlijke en 
correcte communicatie.

Beste Kapellenaar, ik nodig u uit om dit huis-aan-huisblad te 
lezen, niet alleen om geïnformeerd te worden over de recente 
gebeurtenissen, maar ook om meer duiding te krijgen bij en alert 
te zijn voor misleidende politieke communicatie. 

Met warme groet en dankbaarheid

Hendrik De Vleeschouwer
Voorzitter

Verbindingsweg

Oudemanstraat

Renaat 
Huysmans
Burgemeester
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Als burgemeester, schepenen en gemeenteraadsleden van de N-VA reageerden wij de voorbije zes jaar niet op onterechte en 
foutieve aantijgingen van de oppositie op ons beleid en op het functioneren van onze gemeentelijke en politionele diensten. Wij 
werkten de voorbije zes jaar aan een toekomstvisie voor onze gemeente. We luisterden naar de opmerkingen van onze inwoners 
en stuurden bij waar mogelijk. Helaas stelden we regelmatig vast dat de oppositie gefrustreerd toekeek en zowel ons als onze
inwoners overstelpte met leugens, valse beschuldigingen en vertragingsmaneuvers in belangrijke dossiers. Met als enige doel 
op 13 oktober de stem van de Kapellenaar te krijgen. Wij kunnen niet langer toekijken. Enkele recente publicaties dwingen ons 
ertoe om te reageren.

Burgemeester Renaat Huysmans reageert

De waarheid heeft haar rechten

Een fi ere burgemeester
Ik word ervan beschuldigd het burgemeesterschap niet als een fulltime 
job te beschouwen. Het klopt dat ik nog steeds met volle overtuiging mijn 
werk als arts uitoefen, maar een groot deel van mijn werktijd (tot 40 uur 
per week) besteed ik aan het besturen van onze gemeente. Van een bij-
beroep – zoals door Proka gecommuniceerd – is geen sprake! Mijn agenda 
wordt professioneel beheerd en laat weinig ruimte voor ontspannende 
activiteiten tijdens weekdagen. Bovendien evolueert de samenleving en 
onze manier van werken zodat er veel digitaal afgehandeld kan worden. 

Kijk naar onze realisaties
Belangrijk is wat we realiseren. En wanneer het 
over realisaties gaat, kan ik nog steeds met veel 
trots recht in de spiegel kijken. Kijken we maar 
naar onze vele en belangrijke realisaties in zeer 
moeilijke tijden met achtereenvolgens de 
coronacrisis, de energiecrisis, de Oekraïnecrisis 
en recent de natuurramp die onze gemeente trof. 

Een greep uit onze realisaties: 
    de herinrichting van de stations-

omgeving en de Spoorwegstraat; 

    de bouw van een nieuwe asbestvrije 
loods voor de technische dienst; 

    de heraanleg van de Molenstraat met 
gescheiden riolering en een fi etspad 
langs beide kanten van de weg;

   de nieuwe tunnel onder de spoorweg 
      in Ramsdonk;

   het fi etspad in de Oudemanstraat;

   de nieuwe parking in Kapelle Oost;

   de renovatie van het Klawieterke; 

    de renovatie van de tweedehandswinkel 
en de noodwoningen in de Mechelseweg;

   de herinrichting van de Mechelseweg 
      en het Marktplein; 

   het asbestvrij maken van bijna alle
     gemeentelijke gebouwen;  

   de renovatie van het administratief
      centrum; 

    het verwijderen van het asbesten dak op 
de Kei en het aanbrengen van isolatie en 
zonnepanelen; 

    het invoeren van de Kapellebon ter 
ondersteuning van de lokale handelaars; 

    de jaarlijkse nieuwjaarsdrink voor onze 
inwoners; 

   het toegankelijk maken van het Sint
      Niklaasfeest voor iedereen; 

   het open houden van ons gemeentelijk
      zwembad; 

   het opstarten van een buurtrestaurant; 

    de aanwerving van extra personeel voor 
een nog betere dienstverlening; 

    de verwerving van de gronden en de 
huidige en toekomstige gebouwen van 
de VVGK (voetbal Ramsdonk); 

    de uitwerking van een toekomstvisie 
voor de hele gemeente door middel van 
vier ruimtelijke uitvoeringsplannen voor 
Ramsdonk, Nieuwenrode, Oxdonk en 
het Bospark in Kapelle-Centrum;

    tal van kleine mobiliteitsaanpassingen; 

    vijftig procent extra investeringen in 
politie en brandweer;

    en nog zoveel meer …

En dat allemaal met een fi nanciële 
begroting op orde! 

De verandering werkt in 
Kapelle-op-den-Bos. 

Met de N-VA aan het stuur werd 
in zes jaar tijd meer gerealiseerd 
dan tijdens de voorbije legislaturen.
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Inzet professionele beveiliging
De inzet van professionele beveiligingsmensen bij fuiven wordt ons ten laste gelegd. Niets is minder 
waar. De vorige burgemeester erkent dat hij die destijds invoerde omwille van problemen bij een fuif in 
Nieuwenrode, wat begrijpelijk is. Sindsdien vraagt de politie twee professionele veiligheidsmensen bij 
fuiven. Volgens Proka klopt dat niet …  Maar dat is niet waar. 

Alle adviezen van de politie liggen bij mij ter inzage. Helaas kost die maatregel handenvol geld en maakt 
die werkwijze het onze jeugd moeilijk om nog te feesten. Daarom hebben de drie gemeenten van de KLM-
zone in overleg met de politie een fuifcharter op poten gezet dat de jeugdverenigingen in de toekomst de 
mogelijkheid zal geven om zonder professionele security fuiven te organiseren. Die gesprekken waren al 
opgestart voordat de kandidaten van Proka claimden dat dit dankzij hen was. Plat opportunisme!

Geen cent geïnvesteerd in speelpleinen?
Vorige maand verscheen in Het Laatste Nieuws en Het Nieuwsblad een artikel waarin Proka 
beweert dat er tijdens deze legislatuur niet geïnvesteerd werd in speeltuinen en speeltuigen 
voor de jeugd. Dat is een fl agrante leugen! De voorbije zes jaar besteedden we bijna 500.000 
euro aan speelterreinen. Naast het jaarlijkse onderhoud en de keuring van de toestellen van 
de bestaande infrastructuur investeerden we in:

    beweegbanken op diverse locaties;
    het speelterrein Nuvendroom aan het GC;
    het skatepark aan het sociaal huis;
    de heraanleg van de speeltuin van de BKO het Klawieterke in Ramsdonk; 
     de ontharding van de speelplaats De Kei met nieuwe speeltoestellen;
    het toekomstig bos- en speelpark achter de Kerselaarlaan.

Daarbovenop komt nog de verwerving van de sportterreinen van VVGK in Ramsdonk. Ook 
daar kan de jeugd van Kapelle-op-den-Bos gebruik maken van de accommodaties voor 
sport- en ontspanningsmogelijkheden.

Voetbal Vereniging Groot Kapelle (VVGK)
De oppositie beweert dat schepen Geert Van de Voorde door het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) beschul-
digd werd van belangenvermenging in het fusiedossier van de voetbal. Ook hier heeft de waarheid haar rechten! 

Nadat de oppositie zelf klacht ingediend had bij Audit Vlaanderen, bleek na grondig onderzoek dat er geen sprake 
was van belangenvermenging en dat het dossier zonder gevolg overgemaakt wordt aan het ABB. We kregen 
enkel het advies om voorzichtiger te zijn in dergelijke dossiers. Toch blijft de gezamenlijke oppositie onze schepen 
onterecht beschuldigen en beschadigen. Daarnaast wordt in de communicatie van Proka gewag gemaakt van 
1.250.000 euro aan subsidies voor VVGK. Dat is een fl agrante leugen aangezien de gemeente Kapelle-op-den-
Bos in ruil voor de investering eigenaar wordt van alle terreinen en van alle huidige en toekomstige gebouwen en 
accommodaties van de club.

Renaat Huysmans
Burgemeester 

Na de recente natuurramp: een warme gemeente
Bij de natuurramp van 7 juli leverde het noodplanteam van onze gemeente fantastisch werk. Samen met politie, 
brandweer, vrijwilligers en onze medewerkers van zowel de sociale als de technische diensten stond het team in 
zeer moeilijke en ondankbare omstandigheden onze getroffen inwoners bij. Zelf heb ik als burgemeester enkele 
hectische dagen achter de rug met weinig slaap en veel kopzorgen. 

Electoraal gewin van Proka
Ook bij deze moeilijke omstandigheden communiceert Proka alweer dat de kordate en snelle 
aanpak na de ramp hun verdienste is. Op geen enkel ogenblik waren zij betrokken: noch bij de 
noodplanning, noch bij het afkondigen van de gemeentelijke fase, noch bij het maken van afspra-
ken met asbestverwijderaars, noch bij de gesprekken met Intradura over het gratis groenafval. 

Het is een schande dat een ramp van dergelijke omvang misbruikt wordt voor electoraal gewin. 
Als je Proka mag geloven hebben zij de voorbije zes jaar meer gerealiseerd in de oppositie dan 
36 jaar in de meerderheid … wel dan is er maar één conclusie mogelijk: Kapelle-op-den-Bos is 
beter af met Proka in de oppositie!
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